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Abstract (en)
[origin: CA1191736A] When cartridges are introduced into a weapon there exists the danger that the conical shoulder of the cartridge case or sleeve
will be deformed to an undesired degree. To avoid such disadvantage the wall of the conical shoulder is constructed to be thicker than the wall of the
case or sleeve body of the cartridge case. For producing such a cartridge case an extruding mandrel is used which contains a recess at the region
of the conical shoulder in order to generate a region of increased wall thickness in the wall of the cartridge case or sleeve.

Abstract (de)
Beim Einführen von Patronen in eine Waffe besteht die Gefahr, dass dabei der Schulterkonus (14) der Patronenhülse (10) in unerwünschtem
Masse deformiert wird. Zur Vermeidung dieses Nachteiles wird erfindungsgemäss die Wand des Schulterkonus' (14) dicker als die Wand des
Hülsenkörpers (13) der Patronenhülse (10) ausgebildet. Zur Herstellung einer solchen Patronenhülse (10) wird ein Extrudierdorn (16) verwendet der
im Bereich des Schulterkonus' (14) eine Aussparung (17) aufweist, zur Erzeugung einer Verdickung (18) in der Wand der Patronenhülse (10).
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